

الرقم: 202/ع. 19/8

التاريخ: 27/2/2020

الموافق: 3/رجب/1441

تعميم

رقم (25) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

Following to our Circular No. (99) dated 30/7/2018, regarding the suspension of trading in shares of JORDAN INSURANCE company upon it's request, due to the approval of the general assembly of the company to sell the company's shares and transfer the ownership to Aetna Company, and referring to the ASE's Board of Directors decision dated 30/1/2020, and by virtue of the provisions of Article (16) of the Directives for Listing Securities.

Kindly note that trading in the above mentioned company's shares will be resumed, with a floated reference price as of Sunday 1/3/2020, In order to protect the investors' interests of the above mentioned company, since trading in the company's shares has been suspended for more than one and a half year, without completing the necessary procedures to sell its shares and transfer its ownership to Atena.

Best Regards,

مازن نجيب الوثايفي / المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Office

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،

لاحقاً لتعميمنا رقم (99) تاريخ 2018/7/30 بخصوص إيقاف التداول بأسهم شركة التأمين الأردنية (JOIN) بناءً على طلبها، وذلك لموافقة الهيئة العامة غير العادية للشركة على بيع كامل أسهم مساهمها ونقل ملكيتها إلى شركة إيتنا، وبالإشارة إلى قرار مجلس إدارة بورصة عمان المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ 2020/1/30، واستناداً لأحكام المادة (16) من تعليمات إدراج الأوراق المالية.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إعادة التداول بأسهم الشركة المشار إليها أعلاه في البورصة بسعر مرجعي معوم، وذلك اعتباراً من صباح يوم الأحد الموافق 2020/3/1، حفاظاً على مصالح مساهمي الشركة المذكورة، وذلك لمرور أكثر من عام ونصف على إيقاف التداول بأسهم الشركة دون استكمال الإجراءات اللازمة لبيع أسهمها ونقل ملكيتها لشركة إيتنا.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،